



TENNIS
CAP
D'ANTIBES



GOLD

Package

Prix
650€
/Jour

Inclus

- ✓ Journée complète : 09h-18h
- ✓ Skipper

Optionnel

- Wakeboard +30€
- Boissons & Repas : Sur demande



Naviguez sur les Cap Camarat 7.5 ou Flyer 8, parfaits pour 6 personnes et de 8 mètres de longueur. Bénéficiez de vastes espaces pour bronzer, d'une connexion Bluetooth pour votre musique. Profitez de moments de détente sous le toit ti-top et d'un déjeuner sur l'eau. Avec l'accompagnement de nos skippers, découvrez les trésors de la Côte d'Azur.



TENNIS
CAP
D'ANTIBES



GOLD

Package

Price
650€
/Day

Included

- ✓ Full day: 09h-18h
- ✓ Skipper

Optional

- Wakeboard +30€
- Drinks & Meals: On request



Sail the Cap Camarat 7.5 or Flyer 8, perfect for 6 people and 8 meters long. Enjoy large sunbathing areas and a Bluetooth connection for your music. Relax under the ti-top and enjoy lunch on the water. Accompanied by our skippers, discover the treasures of the Côte d'Azur.



TENNIS
CAP
D'ANTIBES



SILVER *Package*

Prix
550€
/Jour

Inclus

- ✓ Journée complète : 09h-18h
- ✓ Skipper

Optionnel

- Wakeboard +30€
- Boissons & Repas : Sur demande



Embarquez pour l'aventure avec nos offres Silver: Cap Camarat 6.5 ou Flyer 7, parfaits pour 4 personnes. Ces bateaux légers de 6 m naviguent avec aisance. Profitez de baignades de soleil, musique Bluetooth, et de wakeboard en option. Nos skippers experts vous guideront vers des lieux exclusifs, assurant une expérience maritime unique.



TENNIS
CAP
D'ANTIBES



SILVER
Package

Prix
550€
/Jour

Included

- ✓ Full day: 09h-18h
- ✓ Skipper

Optional

- Wakeboard +30€
- Drinks & Meals: On request



Embark on an adventure with our Silver offers: Cap Camarat 6.5 or Flyer 7, perfect for 4 people. These lightweight 6-meter boats sail with ease. Enjoy sunbathing, Bluetooth music and optional wakeboarding. Our expert skippers will guide you to exclusive locations, ensuring a unique maritime experience.